
Referat fra styremøte 23-10 HSSK

Tid:                 6. desember 2023

Sted:               Sola Sjø. Mimrehallen

Tilstede:         Hadle Eide Dahle, Øyvind Breda, Hans Alnes, Dag Johansen,

Kopi: Einar Kverneland, Mia Koløy

Saksliste:

1. Referat fra siste møte
2. Medlemsstatus (123)
3. Økonomi
4. Agendapunkter behandlet på styremøtet (6-14)
5. Neste møte
6. Referat. Referat 23-09 godkjent
7. Medlemsdatabasen viser 123 medlemmer.
8. Økonomi. Klubbens økonomi er god og kontantstrøm som forventet på dette 

tidspunktet. Regnskapet er ikke avsluttet fordi vi ikke har fått siste regning fra Sola 
Strandhotel.

9. Aktiviteter.  1: Hadle jobber med å få til besøk til bilmuseet til Olav Stangeland på 
Tjelta. Besøket til bilmuseet legges i etterkant av et ordinært medlemsmøte. 2: Mia har 
ikke hørt noe mer fra Avinor sin pensjonistklubb. 3: Det kan være interessant å få høre 
mer om HeliOne, lokalt og globalt. Einar er i kontakt med Morten Johannessen, 
Morten prøver å tilpasse sin schedule til å passe et medlemsmøte.    4: Fellestur til 
våren ? a. Forslag om tur på Telemarkskanalen, (Øyvind  venter inn priser på denne 
turen) turen.  b. Dagstur på Ørsdalvatnet. Her er det bare å la de "grå cellene" arbeide 
å komme opp med forslag. Passe tidspunkt kan være medio juni.

10. Julebord 2023. Julebordet 24. november på Sola Strandhotel samlet tilsammen 77 
deltakere. Det er positiv respons på mat og arrangement. På noen rom var varme slått 
av og dermed "utrivelig". Dag tar dette opp med hotellet sammen med noen andre 
"småsaker".

11. Årsmøte: Årsmøtet 2024 planlegges til 7. februar. Hadle sender over medlemsliste og 
anfører de som er på valg til valgkomiteen. Eller forberedes innkalling, agenda, 
regnskap, budsjett til neste møte.

12. Eventuelt: Hadle ble utfordert av Helge Nilsen om når HSSK ble dannet. Vi har 
oversikt i referats form fra de første "offisielle" møtene, med det startet før det. Ideen 
er at det lages en slags historie for klubben, styremedlemmer, turer, bilder etc. som kan 
være av almen interesse for ettertiden.  

13. Medlemskap: Søknad fra Lars Hjertås om å bli medlem innvilges. Hadle bekrefter 
overfor Lars aksepten

14. Supplering til kantinedriften.  Hadle følger opp nødvendig bevertning neste møte.
15. Vinlotteriet. Går sin gang med godt supplement til klubbens økonomi
16. Neste møte:  3. januar. 
17. Hadle sender ut kort agenda i forkant av neste møte

Hadle Eide Dahle



Sekretær

Fellesmøtet :

 Hadle luftet tanken om et prosjekt hvor vi innhenter informasjon og dokumenterer 
aktiviteter som har vært i klubben. Det var positiv respons, så vi får se hva det blir til. 

 Servert julekaker, wienerbrød og kaffe.
 56 medlemmer møtte.


